



Stratford Area Watershed Improvement Group

Fullerton Creek Conservation Park Self-Guided Interpretive Trail



Project Accomplishments:

- We expect that these signs will evoke a stronger connection to the area leading to increased awareness of conservation issues, increased support for protection of wildlife habitats, and more public awareness which can better decision making in support of conservation.
- As part of this project, we led two interpretive walks, allowing us to directly engage with 20 community members – some of whom had never used the park before!

WHC GRANT

\$3 000

SUBVENTION D'HFC



CONNECT CANADIANS TO NATURE



ENGAGE YOUTH IN CONSERVATION



PROVIDE CONSERVATION EDUCATION

Stratford Area Watershed Improvement Group

Sentier d'interprétation autoguidé du Fullerton Creek Conservation Park

Réalisations du projet :

- Nous espérons que ces panneaux évoqueront un lien plus fort avec la région, ce qui entraînera une plus grande sensibilisation aux questions de conservation, un soutien accru à la protection des habitats fauniques, et une plus grande sensibilisation du public, ce qui peut améliorer la prise de décision en faveur de la conservation.
- Dans le cadre de ce projet, nous avons mené deux promenades d'interprétation, ce qui nous a permis de nous engager directement auprès de 20 membres de la communauté, dont certains n'avaient jamais utilisé le parc auparavant!

